
PROTOKOLL 2017-05-07 i Göteborg   
     

 

 
 
 

FÖRBUNDSMÖTE POSTENS IDROTTSFÖRBUND 
 

1. FM:s öppnande 
Gunilla Karlbom hälsade hedersledamöterna Kjell Blomkvist Göteborg, Bengt Carlsson Malmö, 
Kjell Johansson Malmö, Gunnar Gustafsson Söderhamn och Bengt Lindewall Göteborg, 
Personalstiftelsen PostNord Plus Eva Kristiansson samt övriga 
mötesdeltagare välkomna. Därefter förklarades Förbundsmötet 2017 öppnat. 

 
2. Upprop av ombud och fastställande av röstlängd 
Närvarande: 56 deltagare från 22 föreningar. 

 
Röstlängden fastställdes till 49 röster efter namnavprickning vid ankomst på lista 

 
3. FM:s stadgeenliga utlysande 
Förbundsmötet beslutades stadgeenligt utlyst. 

 
4. Ordförande för FM 
Till ordförande för Förbundsmötet valdes Ola Svensson SPIK. 

 
5. Sekreterare för FM 
Till sekreterare för Förbundsmötet valdes Ewa Wiklund Umepostens IF och Stig Davidsson 
Morapostens IF. 

 
6. Val av två justerare tillika rösträknare att tillsammans med mötets 
ordförande justera protokollet 
Till justerare och rösträknare samt att jämte mötets ordförande justera protokollet valdes 
Gunilla Johansson SPIK och Margareta Berglund PKK Malmö 

 
7. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

 
8. FS:s verksamhetsberättelser för den gångna verksamhetsperioden 
Verksamhetsberättelser för 2015 och 2016 redovisades och kommenterades av Gunilla 

Karlbom. 
 

Mötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelserna för verksamhetsperioden 2015-2016. 
 

9. FS:s ekonomiska berättelser för den gångna verksamhetsperioden 
Den ekonomiska berättelsen för 2015 och 2016 redovisades och godkändes. 

 
Mötet beslutade att godkänna de ekonomiska berättelserna för verksamhetsperioden 2015 och 
2016 

 

10. Revisionsberättelser för den gångna verksamhetsperioden 
Margaretha Glock föredrog revisorernas berättelse, som lades till handlingarna 



11. Ansvarsfrihet för den avgående FS för den gångna verksamhetsperioden 
Mötet beslutade att bevilja den avgående förbundsstyrelsen full ansvarsfrihet för 

verksamhetsperioden 2015-2016. 
 

12. Behandling av frågor som av FS eller revisorerna överlämnats till FM 
Gunilla Karlbom föredrog FS förslag till stadgeändringar. Mötande beslöt att godkänna 
stadgeändringarna med vissa justeringar. Eva Kristiansson påpekade att det heter 
personalstiftelsen PostNordplus, detta ändras I stadgarna 

 
13. Behandling av frågor som av föreningarna överlämnats till FM 
PKK Malmö motion  att icke postanställda ska få delta i 
motionsarrangemang. Motionen avslogs. 

  Christer Antman motiverade beslutet med att det finns ett tidigare beslut att familjemedlemmar 
får delta i motionsarrangemangen. 
 
SPIK Stockholm motion om antalet ifyllda aktiviteter på motionskorten skall minskas. 
Frågan återremitterades till förbundsstyrelsen för vidare handläggning. 
 

14. Fastställande av verksamhetsplan för den kommande verksamhetsperioden 
Gunilla Karlbom föredrog Förbundsstyrelsens förslag till verksamhetsplan för perioden 2018-
2019.I sin föredragning önskade Gunilla Karlbom att vi blir fler och att vi ska verka för 
gemenskap och mångfald. Hon informerade också mötet att det är trögt att komma med i 
Postnords tidning PostNord News. 

 
Verksamhetsplanen 2018-2019 fastställdes.  

 

 
 
 
  
 

15. Val enligt § 4, mom 4: 
A. Förbundsordförande  
Till  förbundsordf örande omvaldes Gunilla Karlbom SPIK ( 4 år). 

 
B. Förbundssekreterare 
Till förbundssekreterare valdes Magnus Ahmliden, nyval, ( 4 år). 

 
C. En suppleant för FS ledamöter ( 4år) 
Till suppleant valdes Magnus Österdahl, SPIK ( 4år). 

 
D. En revisor4 år 
Till  revisor valdes Margareta Glock ( 4år).



E. En revisorssuppleant 
Till revisorssuppleant valdes Lars Eriksson, Uppsala. ( 4 år). 

 
F. En ledamot i valberedningen  
Till ledamot i valberedningen valdes Stig Davidsson.(4 år). 

 
 
 

I. Avtackning 
Gunilla Karlbom avtackade Christer Antman, Christer Gunnarsson, Stig Davidsson, Åsa Loven, 
Carina Moden-Aronsson för sitt styrelsearbete. 
Till nya hedersledamöter valdes Stig Davidsson och Christer Antman. 

 
16. Eventuellt 
Bengt Carlsson Malmö tackade för att hedersledamöterna får delta vid Förbundsmötet och 

önskade PIF lycka till i fortsättningen. 
 

17. FM:s avslutning 
Mötesordförande Ola Svensson tackade för deltagandet och intresset samt förklarade 

Förbundsmötet 2017 avslutat. 
 

Efter Förbundsmötet informerade Eva Kristiansson Personalstiftelsen 

PostNord Plus om aktiviteter.m.m. 
 
 
 
 
 
 

Ewa Wiklund Ola Svensson 
 

Sekr för mötet Ordf för mötet 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Stig Davidsson 
 

Sekr för mötet 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Gunilla Johansson Margareta Berglund 
 

Justerare Justerare 


